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公司简介 Company profile

深圳市瑞必达科技有限公司是瑞达国际集团旗下的全资子公司，成立于 2006 年，是一家集

研发、制造、销售和服务于一体的高新技术企业，产品远销 40 多个国家和地区。公司产品

广泛应用于智能家居、智能医疗、康复保健、智能办公、工业自动化、大型装备等多个领域，

瑞必达现已成为领先的开关电源产品、控制系统及解决方案供应商之一。

Shenzhen RBF Technology Co., Ltd. is a wholly-owned subsidiary of RITAR International Group,

founded in 2006, is a research and development, manufacturing, sales and service in one of the

high-tech enterprises, the products are exported to over 40 countries and area. Our products are

widely used in smart home, smart medical, rehabilitation and health care, smart office, industrial

automation, large equipment, and many other fields. Today RBD has grown to be one of the

leading switching mode power supply products, control system and solutions providers.

瑞必达始终坚持“专注、高效、创新、共赢”的经营理念，秉持追求极致的工匠精神，为客

户提供卓越的产品和解决方案。工厂通过了 ISO9001、ISO14001 体系认证，相关产品通过了

TUV、CB、CE、UL、FCC、PSE、C－Tick、Ghost、CCC、EMC 等各项国际安全规范认证。

RBD always adhere to the "focus, efficiency, innovation, win-win" business philosophy, uphold

the spirit of the ultimate pursuit of artisans, to provide customers with superior products and

solutions. The factory has passed ISO9001, ISO14001 certification, and the related products have

passed the international safety certification of TUV, CB, CE, UL, FCC, PSE, C-Tick, Ghost, CCC

and EMC.

经过十年多的发展，瑞必达先后被评为广东省质量检验协会理事单位、中国电源学会会员单

位、深圳知名品牌、医疗电源十年新兴品牌。目前，已与国内外多家最具实力的客户建立了

长期稳定的战略合作关系。

After more than a decade of development, RBD has been rated as the Guangdong Provincial

Association of Quality Inspection units, one member of China Power Supply Association,

Shenzhen well-known brands, medical power 10 years of emerging brands. At present, we have

established a long-term and stable strategic cooperative relationships with a number of the most

powerful domestic and foreign customers.


